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Abstract (en)
[origin: US2016375679A1] The present invention pertains to a device for producing printed products comprising an arrangement of cooperating
rollers that are arranged parallel to one another, wherein at least the gap width between the rollers of one roller pair is adjustable. For this purpose,
one roller of the pair is pivotably mounted by means of a pivot arm, wherein a driver arranged on the pivot arm displaces a linearly movable
reference element by means of a sliding block guide such that the position of this reference element corresponds to the adjusted gap width. The
sliding block guide is preferably realized in such a way that the gap width and the position of the reference element are proportionally correlated.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Herstellung von Druckerzeugnissen, umfassend eine Anordnung miteinander wirkender und
zueinander paralleler Walzen, wobei wenigstens die Spaltweite zwischen den Walzen eines Walzenpaares einstellbar ist. Dazu ist eine Walze des
Paares mittels eines Schwenkarmes schwenkbar gelagert, wobei ein an dem Schwenkarm angeordneter Mitnehmer über eine Kulissenführung
ein linear bewegliches Referenzelement derart verschiebt, dass die Position dieses Referenzelementes der eingestellten Spaltweite entspricht.
Vorzugsweise ist die Kulissenführung derart gestaltet, dass ein proportionaler Zusammenhang zwischen der Spaltweite und der Position des
Referenzelementes besteht.
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